

Young Explorers Club has a team of dedicated staff who support Ocean Park's learners to begin their educational journey in nature and to support and foster a lifelong passion for learning. Our team includes our experienced and dedicated English educators who alongside our curriculum, training and support staff lead children through their journey with Young Explorers Club.

「遊樂童萌會」是由一群熱心的教育人員組成專業團隊帶領，由課程策劃，導師訓練及至課堂教授，我們都衷心希望為兒童打開與大自然初接觸的窗口，讓他們在成長中培養探索及好奇心，與大自然建立緊密連繫，從小愛護大自然，並奠定終身學習的基礎。

Ms. Charlotte: Native English Educator 英語為母語導師

Ms. Charlotte is from the United Kingdom and she has a Bachelor Degree in Education Studies as well as a Teaching English as a Foreign Language certificate. She began working in an Early Childhood Education Centre in 2016 after she graduated from the University of Plymouth, England. Ms. Charlotte has been working with Ocean Park since August 2019 and recently graduated as a National Geographic Certified Educator. She enjoys spending her time hiking, travelling and exploring different areas of Hong Kong. She is passionate about her students and supporting the integral role that parents play as First Teachers in their children's education.

Ms. Charlotte 來自英國，本科畢業於英國普利茅斯大學教育系，擁有英語教學資格認證 (TEFL) 及超過 2 年於幼兒教育中心的教學經驗。Ms. Charlotte 於海洋公園由 2019 年工作至今，最近亦獲得 National Geographic Certified Educator 的資格。她於工餘時間喜歡閱讀、行山、旅遊及到訪咖啡廳，她熱愛教育及其學生，並深信家庭是幼兒人生中第一個學習的場所，因此幼兒成長學習與家庭教育相輔相成。



Local Instructors and Teacher Assistants 本地導師與教學助理

Young Explorers Club also has a team of dedicated local instructors and teaching assistants, who support children's learning, provide language support and ensure smooth operation. They are passionate and dedicated educators and hold various qualifications in child-related and environmental disciplines whilst receiving onsite training to ensure able to support Young Explorers Club children and parents.

「遊樂童萌會」亦有一群熱心的本地導師與教學助理協助，為孩子及家長提供語言及日常營運管理支援，他們均畢業於教育及科學等相關學系，受「遊樂童萌會」富經驗導師的專業訓練後，持守熱誠投身教育與孩子共同成長。

